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OBČINA ČRENŠOVCI 
Občinski svet 
 

 
Z A P I S N I K  

5. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila dne, 23. 4. 2019 ob 17. uri,  
v sejni sobi Kleklovega doma v Črenšovcih. 

 
 
Sejo je vodila županja Vera Markoja in ugotovila, da so prisotni naslednji člani Občinskega sveta:  Miha Horvat, 
dr. Matej Kolenko, Irena Nerad, Marija Ternar, Jožica Vaupotič, Damijan Hozjan, Romana Lebar, Milan Gabor, 
Goran Maučec, Boris Kreslin, mag. Roman Kolenko, Anton Radman in Ludvik Horvat. 
Odsotnost sta opravičila Dušan Utroša in Dominik Horvat. 
Ostali prisotni: Jožef Gerenčer, direktor družbe EKO-PARK d.d. Lendava, Rozina Pučko, predsednica NO,  
Milena Antolin, Jožica Cigan in Stanko Lebar – občinska uprava, Ines Zavec in Ines Baler – predstavnici medijev.  
 
Ad/1  
Županja Vera Markoja je ugotovila, da je prisotnih 13  članov OS, da je OS sklepčen in pod 
 
Ad/2 
predlagala naslednji DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
2. Določitev dnevnega reda 5. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
3. Pregled in potrditev zapisnika 4. redne in 1. dopisne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
4. Obravnava in sprejem Elaborata o oblikovanju cen storitev obveznih GJS varstva okolja za javno 

službo oskrba s pitno vodo, 
5. Obravnava in sprejem predloga zaključnega računa proračuna Občine Črenšovci za leto 2018, 
6. Obravnava poročila nadzornega pregleda zaključnega računa proračuna Občine Črenšovci za 

leto 2018, 
7. Obravnava predloga komisije za podelitev nagrade Občine Črenšovci,  
8. Obravnava predloga komisije za podelitev naziva Častni občan Občine Črenšovci, 
9. Obravnava in sprejem Letnega programa športa Občine Črenšovci za leto 2019, 
10. Imenovanje predstavnika Občine Črenšovci v Svet zavoda Zdravstveni dom Lendava, 
11. Obravnava in sprejem Pravilnika o subvencioniranju komunalnega prispevka investitorjem v 

Občini Črenšovci, 
12. Obravnava in sprejem Pravilnika o subvencioniranju komunalnega prispevka za gradnjo 

poslovnih objektov v Občini Črenšovci, 
13. Obravnava in sprejem Pravilnika o denarni pomoči pri odstranitvi objektov v Občini Črenšovci, 
14. Predlog Odloka o pokopališkem redu v Občini Črenšovci – prva obravnava, 
15. Predlog Odloka o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za opravljanje obvezne občinske 

javne službe – 24 urna dežurna pogrebna služba v Občini Črenšovci – prva obravnava,  
16. Obravnava in sprejem Elaborata o oblikovanju cen odvajanja in čiščenja odpadnih voda za leto 

2019, 
17. Obravnava in sprejem Elaborata o oblikovanju cene izvajanja obvezne GJS zbiranja določenih 

vrst komunalnih odpadkov v Občini Črenšovci za leto 2019 s poročilom o delu za leto 2018,  
18. Obravnava študije Izdelava variantnih rešitev za odvajanje in čiščenje odpadnih voda v občini 

Črenšovci,  
19. Tekoče zadeve in 
20. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta, 

ki so ga člani OS soglasno sprejeli.   
 
Ad/3 
Županja je podala pregled zapisnika 4. seje OS, ki je bila 7. 3. 2019 in 1. dopisne seje OS.  
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Opozorjeno je bilo na napako pri zapisniku 4. seje pod Ad/12, kjer namesto z županom občine Odranci piše 
Črenšovci. Drugih pripomb na zapisnik ni bilo. 
 
Soglasno je bil sprejet  SKLEP štev. 0320-05/2019-34: 
Občinski svet Občine Črenšovci potrdi zapisnik 4. seje, ki je bila 7. 3. 2019 in zapisnik 1. dopisne seje OS. 
 
Ad/4 
Jožef Gerenčer, direktor podjetja EKO-PARK d.o.o. Lendava, je podal uvod k Elaboratu o oblikovanju cen storitev 
obveznih gospodarskih javnih služb varstva okolja za javno službo oskrba s pitno vodo. Občine, solastnice 
sistema A, so se zavezale k enotnemu upravljavcu sistema ter k enotni ceni vodarine. Predvidene količine 
prodane vode v letu 2019 so izračunane na podlagi podatkov za leto 2018. Pri izračunu cene omrežnine je 
upoštevana amortizacija, najemnina za celotne vrednosti VV in TV, znižana za neizkoriščene kapacitete. Povedal 
je tudi, da Občina Velika Polana ne koristi vode iz tega sistema.  
 
V razpravi so sodelovali Miha Horvat, Boris Kreslin, Anton Radman, mag. Roman Kolenko, Damijan Hozjan in 
Milan Gabor, ki jih je zanimalo, zakaj se bodo vodomeri menjavali že po petih letih, zakaj se poraba ne popisuje 
pogosteje in se mesečno plačuje pavšal in opozarjali, da je voda glede na kvaliteto predraga in da mora 
upravljavec delati v tej smeri. 
 
Jožef Gerenčer je podal odgovore oziroma bo na določena vprašanja poslal pisne odgovore. Glede pregrevanja 
vode povedal, da se na to ne more dosti vplivati, saj so cevi predimenzionirane zaradi hidrantov, poraba vode pa 
premajhna. 
 
Županja Vera Markoja je predlagala, da EKO-PARK meri temperaturo vode v poletnih mesecih sistematično, na 
enakih mestih s ciljem, da se ugotovijo vzroki pregrevanja.   
 
Po končani razpravi so člani OS soglasno sprejeli naslednji SKLEP štev. 0320-05/2019-35: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme Elaborat o oblikovanju cen storitev obveznih gospodarskih 
javnih služb varstva okolja za javno službo Oskrba s pitno vodo, ki ga je pripravilo podjetje EKO-PARK 
d.o.o. Lendava. 
 
Ad/5 
Milena Antolin je podrobno obrazložila zaključni račun proračuna Občine Črenšovci za leto 2018. Na dan 
31.12.2018 je bilo na računu 301.000,00 EUR, dolgoročno pa je občina zadolžena v višini 45.089,00 EUR. 
Vrednost aktivnega premoženja občine znaša 21,680.731,00 EUR. 
 
Soglasno sta bila sprejeta naslednja sklepa. 
SKLEP štev. 0320-05/2019-36: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme zaključni račun proračuna Občine Črenšovci za leto 2018. 
 
SKLEP štev. 0320-05/2019-37: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme sklep o načinu uskladitve knjižnega stanja sredstev in virov ter 
sredstev z dejanskim stanjem na dan 31.12.2018. 
 
Ad/6 
Rozina Pučko, predsednica Nadzornega odbora Občine Črenšovci, je člane OS seznanila s poročilom NO pri 
pregledu zaključnega računa Občine Črenšovci za leto 2018. Ob pregledu zaključnega računa je bila naključno 
pregledana dokumentacija finančnega knjigovodstva in sicer: tekoče vzdrževanje vseh objektov v lasti občine, 
sanacija skupnih prostorov zadružnega doma v Črenšovcih in plačila po podjemnih pogodbah. Predstavljene so 
bile ugotovitve in priporočila NO. 
 
Razprave ni bilo.  
Soglasno je bil sprejet SKLEP štev. 0320-05/2019-38: 
Občinski svet Občine Črenšovci se je seznanil s poročilom Nadzornega odbora Občine Črenšovci o 
pregledu zaključnega računa Občine Črenšovci za leto 2018. 
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Ad/7 
Dr. Matej Kolenko, član OS in predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je povedal, da 
je komisija obravnavala dve pobudi za podelitev nagrade Občine Črenšovci in sicer sta za nagrado bila 
predlagana Moški vokalni kvintet Aeternum in Pevsko društvo oktet Belmura. Komisija predlaga, da se nagrada 
Občine Črenšovci podeli Moškemu vokalnemu kvintetu Aeternum. 
 
Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-05/2019-39: 
Občinski sveta Občine Črenšovci podeli v letu 2019 nagrado Občine Črenšovci Moškemu vokalnemu 
kvintetu AETERNUM. Nagrada se podeli in izplača na podlagi določil Odloka o nagradah in priznanjih 
Občine Črenšovci (Uradni list RS, štev. 9/2016). 
 
Ad/8 
Dr. Matej Kolenko, član OS in predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je povedal, da 
je komisija obravnavala pobudo Občinskega odbora NSi Črenšovci, da se naziv častni občan Občine Črenšovci 
posthumno podeli Ivanu Krajncu, župniku župnije Črenšovci. Komisija predlaga, da se ob letošnjem občinskem 
prazniku naziv častni občan Občine Črenšovci podeli Ivanu Krajncu, župniku župnije Črenšovci - posmrtno.  
 
Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-05/2019-40: 
Ivanu Krajncu, rojenemu 22. 9. 1964 v Sovjaku, umrlemu 19. 11. 2018 v Črenšovcih, župniku župnije 
Črenšovci, se NAZIV ČASTNI OBČAN OBČINE ČRENŠOVCI podeli – posmrtno.  
Naziv častnega občana Občine Črenšovci se podeli Ivanu Krajncu, župniku župnije Črenšovci, ki je s 
svojim življenjem in predanim delom zapustil bogato kulturno in srčno dediščino sedanjim in bodočim 
rodovom ter s svojim delovanjem prispeval k razvoju in uveljavljanju Občine Črenšovci – posmrtno. 
 
Ad/9 
Mag. Roman Kolenko, član OS, je kot predsednik Komisije za šport, predstavil letni program športa, ki ga je 
komisija potrdila in je podlaga za izvedbo javnega razpisa za zbiranje predlogov za sofinanciranje programov 
športa za leto 2019 iz občinskega proračuna. 
 
Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-05/2019-41: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme Letni programa športa Občine Črenšovci za leto 2019. 
 
Ad/10 
Dr. Matej Kolenko, član OS in predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je povedal, da 
je komisija na podlagi podanih predlogov sprejela sklep s katerim predlaga OS, da se, kot predstavnica Občine 
Črenšovci, v Svet javnega zdravstvenega zavoda Zdravstveni dom Lendava, imenuje Silvija Horvat.  
 
Miha Horvat, član OS, je predlagal, da se za predstavnika občine v Svet zavoda imenuje Anton Radman, ki je to 
funkcijo že opravljal do sedaj in na njegovo delo ni bilo pripomb, saj je zastopal interese ustanovitelja in opravljal 
funkcijo resno in odgovorno. 
 
O upoštevanju oz. neupoštevanju predloga Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, so razpravljali 
Boris Kreslin, dr. Matej Kolenko, Damijan Hozjan in Anton Radman. 
 
Županja je dala na glasovanje predlog Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. Za so glasovali 3 
svetniki, proti je glasovalo 9 svetnikov. Županja je ugotovila, da predlog komisije ni sprejet. 
 
Nato so svetniki glasovali o predlogu Mihe Horvata in z 10 glasovi za in 1 proti sprejeli  
SKLEP štev. 0320-05/2019-42: 
V Svet javnega zdravstvenega zavoda Zdravstveni dom Lendava, se kot predstavnik Občine Črenšovci, 
imenuje Anton RADMAN iz Srednje Bistrice 63, 9232 Črenšovci. 
 
Ad/11 
Županja Vera Markoja je predstavila predlog Pravilnika o subvencioniranju komunalnega prispevka investitorjem 
v Občini Črenšovci s spremembo 5. člena, ki glasi: »Upravičenec do subvencije iz tega pravilnika je fizična 
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oseba, ki na trgu ne nudi proizvodov oziroma storitev in mora biti investitor objekta, za katerega se uveljavlja 
subvencija«.  
 
Miha Horvat, član OS in predsednik Odbora za proračun, finance in gospodarske dejavnosti, je povedal, da je 
predlog obravnaval odbor in predlaga, da se 3. člen spremeni in glasi: »Namen dodeljevanja subvencije je 
spodbujanje gradnje individualnih stanovanjskih hiš, prizidkov ali nadzidav na območju Občine Črenšovci«.  
 
Miha Horvat, član OS, je v imenu svetniške skupine NSi predlagal, da se višina subvencije v odstotku v 8. členu 
predloga pravilnika spremeni iz 25 % na 50 %. 
 
Razpravljali so Damijan Hozjan, Irena Nerad, Anton Radman in mag. Roman Kolenko. 
 
Po razpravi je županja dala na glasovanje predlog pravilnika z določilom 25 % subvencije. 
 
Za so glasovali 3 svetniki, 9 jih je glasovalo proti. Predlog ni sprejet. 
 
Nato je županja dala na glasovanje predlog pravilnika s spremembo 8. člena, z višino 50 % subvencije. Za so 
glasovali vsi svetniki.  
 
Soglasno je bil sprejet SKLEP štev. 0320-05/2019-43: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme Pravilnik o subvencioniranju komunalnega prispevka 
investitorjem v Občini Črenšovci s predlaganimi spremembami 3., 5. in 8. člena. 
 
Ad/12  
Županja Vera Markoja je predstavila predlog Pravilnika o subvencioniranju komunalnega prispevka za gradnjo 
poslovnih objektov v Občini Črenšovci. 
 
Miha Horvat, član OS in predsednik Odbora za proračun, finance in gospodarske dejavnosti, je povedal, da je 
predlog pravilnika obravnaval odbor, ki predlaga, da se pravilnik v predloženi obliki sprejme. 
 
Jožica Cigan je pojasnila, da se komunalni prispevek za gradnjo poslovnih objektov dodeljuje po pravilu »de 
minimis«, kar pomeni, da moramo pridobiti pozitivno mnenje Ministrstva za finance in da lahko pričakujemo 
dopolnitve in spremembe predloga pravilnika. 
 
Soglasno je bil sprejet SKLEP štev. 0320-05/2019-44: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme Pravilnik o subvencioniranju komunalnega prispevka za gradnjo 
poslovnih objektov v Občini Črenšovci. 
 
Ad/13 
Županja Vera Markoja je predstavila predlog Pravilnika o denarni pomoči pri odstranitvi objektov v Občini 
Črenšovci, ki se dopolni v 2. členu z besedilom »fizičnim osebam«.  
 
Miha Horvat, član OS in predsednik Odbora za proračun, finance in gospodarske dejavnosti, je povedal, da je 
predlog pravilnika obravnaval tudi odbor in predlagal, da se 5. člen dopolni z novo alinejo, ki glasi »dokazilo o 
plačilu deponiranega odstranjenega materiala«. 
 
Razprave ni bilo. Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-05/2019-45: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme Pravilnik o denarni pomoči pri odstranitvi objektov v Občini 
Črenšovci s predlaganimi spremembami 2. in 5. člena. 
 
Ad/14 
Županja Vera Markoja je predstavila predlog Odloka o pokopališkem redu v Občini Črenšovci. 
 
Boris Kreslin, član OS in predsednik Odbora za infrastrukturo in komunalo, je povedal, da odbor na predlog 
odloka nima pripomb in predlaga OS, da ga v predloženi obliki sprejme. 
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V razpravi so sodelovali Romana Lebar, Damijan Hozjan, Boris Kreslin, dr. Matej Kolenko in Anton Radman, ki so 
izpostavili predvsem problematiko čiščenja mrliških vežic, saj je v nekaterih vaseh to urejeno v drugih pa ne in 
predlagali, da se uvede s strani občine, kot lastnice vežic, nadzor ter vsaj dvakrat letno izvede generalno 
čiščenje. Izvleček odloka se naj  izobesi v mrliških vežicah.  
 
Mag. Roman Kolenko, član OS, je predlagal, da se razmisli tudi o žarnih stenah na pokopališčih oziroma se 
pripravijo idejne zasnove in idejne rešitve za primerno shranjevanja žar s pepelom umrlih na vseh pokopališčih.  
 
Irena Nerad, članica OS, je predlagala, da se stari nagrobni spomeniki na pokopališčih ne odstranjujejo, saj 
pričajo o naših prednikih in njihovi kulturi, z njimi se ohranjajo elementi naše dediščine. V kolikor so zaradi 
ureditve pokopališča v napoto, se naj preselijo na določeno lokacijo na pokopališču.    
 
Po končani razpravi so člani OS ugotavljali, da ni potrebe, da se odlok še enkrat obravnava in so soglasno  
glasovi za sprejeli SKLEP štev. 0320-05/2019-46: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme  Odlok o pokopališkem redu v Občini Črenšovci.  
 
Ad/15 
Županja Vera Markoja je predstavila predlog Odloka o predmetu in pogojih za dodelitev koncesije za opravljanje 
lokalne gospodarske javne službe 24 dežurne pogrebne službe v Občini Črenšovci. 
 
Boris Kreslin, član OS in predsednik Odbora za infrastrukturo in komunalo je povedal, da je odbor obravnaval tudi 
predlog tega odloka. Odbor nanj nima pripomb in predlaga OS, da ga v predloženi obliki sprejme. 
 
Razprave ni bilo. Člani OS so soglašali, da se odlok sprejme v prvi obravnavi in soglasno sprejeli  
SKLEP štev. 0320-05/2019-47: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme Odlok o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za 
opravljanje obvezne občinske javne službe – 24 urna dežurna pogrebna služba v Občini Črenšovci. 
 
Ad/16 
Milena Antolin je predstavila Elaborat o oblikovanju cen odvajanja in čiščenja odpadnih voda za leto 2019 v 
katerem se predlaga povišanje cen storitev odvajanja za 0,01 EUR in čiščenja za 0,01 EUR. Navedeno 
podražitev opravičuje povprečna stopnja inflacije v višini 3,1 % v obdobju od zadnje podražitve storitev, to je od 
konca leta 2014 do marca 2019.  
 
Miha Horvat, član OS in predsednik Odbora za proračun, finance in gospodarske dejavnosti, je povedal, da je 
elaborat obravnaval odbor, ki soglaša z njegovo vsebino in predlaga OS, da elaborat potrdi. 
 

Člani OS so soglasno sprejeli naslednji SKLEP štev. 0320-05/2019-48: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme Elaborat o oblikovanju cen odvajanja in čiščenja odpadnih voda 
za leto 2019. 
 
Ad/17 
Županja Vera Markoja je predstavila Elaborat o oblikovanju cene  izvajanja obvezne občinske gospodarske javne 
službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov v Občini Črenšovci za leto 2019 s poročilom o delu za leto 
2018. Ker se izračunani predračunski ceni opravljanja storitev zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov in 
zbiranja bioloških odpadkov za leto 2019 od potrjenih cen ne razlikujeta več kot 10 %, ni potrebno začeti 
postopka potrjevanja novih cen.   
 
V razpravi sta Miha Horvat in Romana Lebar izpostavila zbiranje kosovnih odpadkov iz gospodinjstev na klic, ki 
se ga občani redko poslužujejo in predlagala, da se informira občane o možnosti te storitve. 
 
Člani OS so soglasno sprejeli naslednji SKLEP štev. 0320-05/2019-49: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme Elaborat o oblikovanju cene izvajanja obvezne občinske 
gospodarske javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov v Občini Črenšovci za leto 2019 
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s poročilom o delu za leto 2018, ki ga je pripravilo podjetje Saubermacher-Komunala Murska Sobota 
d.o.o. 
 
Ad/18 
Županja je povedala, da je podjetje VODAR d.o.o. izdelalo pet variantnih rešitev za odvajanje in čiščenje 
odpadnih voda v Občini Črenšovci in sicer: 

1. rekonstrukcija obstoječih čistilnih naprav, 
2. nova skupna čistilna naprava, 
3. nova skupna čistilna naprava skupaj z Odranci, 
4. priklop na čistilno napravo v občini Beltinci, 
5. priklop na čistilno napravo v občini Beltinci z Odranci,  

ki so tudi podrobno obrazložene.  
 
Miha Horvat, član OS in predsednik Odbora za proračun, finance in gospodarske dejavnosti, je povedal, da se je 
odbor seznanil z variantnimi rešitvami in menil, da se v primeru uspele prijave na razpisana sredstva pristopi k 
sanaciji obeh ČN v skladu z že izdelanimi projekti, soglasji in gradbenimi dovoljenji. Če občina na razpisu ne bo 
uspela, se bo o izbiri dolgoročne rešitve sanacije obeh ČN med ostalimi variantami še odločalo.   
 
Boris Kreslin, član OS in predsednik Odbora za infrastrukturo in komunalo, je povedal, da sta odboru predstavila 
variantne rešitve odvajanja in čiščenja odpadnih voda predstavnika podjetja Vodar. Člani odbora so bili mnenja, 
da bi bilo smotrno izvesti 1. varianto, v kolikor bo občina uspešna na razpisu. V tem primeru bi bilo možno v 
realnem času izvesti aktivnosti za izpolnitev obveznosti naloženih z odločbo inšpektorja za okolje.   
 
O variantnih predlogih so razpravljali Romana Lebar, Anton Radman, Marija Ternar, ki je predlagala, da se 
pripravi sanacija Črnca saj leta ni pretočen, Irena Nerad, Damijan Hozjan in Milan Gabor, ki je bil mnenja, da bo 
nujno ustanoviti javno komunalno podjetje. 
 
Po razpravi je bil soglasno sprejet SKLEP štev. 0320-05/2019-50: 
Občinski svet Občine Črenšovci se je seznanil s poročilom podjetja Vodar d.o.o. o variantnih rešitvah za 
odvajanje in čiščenje odpadnih voda v Občini Črenšovci. Počaka se na rezultat javnega razpisa za 
sofinanciranje rekonstrukcije obstoječih čistilnih naprav in se pripravi vse potrebno za razpis javnega 
naročila. 
 
Ad/18 
Županja Vera Markoja je predstavila prireditve ob 10. občinskem prazniku Občine Črenšovci, ki bodo potekale od 
6. do 11. maja 2019, ko bo osrednja prireditev s podelitvijo naziva častni občan, nagrado in priznanjem Občine 
Črenšovci. 
 
Zahvalila se je vaškim odborom in soorganizatorjem za izvedbo občinske čistilne akcije. 
Člane OS je obvestila o prijavi ureditve vaškega jedra vasi Črenšovci na javni razpis LAS. 
 
Ad/19 
Miha Horvat, član OS, je predlagal, da se v bodoče tako obširna seja kot je današnja (195 strani gradiva) razdeli 
na dve seji. 
 
Anton Radman, član OS, je opozoril na problem prometa skozi ulico na Srednji Bistrici, kjer ni pločnik, promet pa 
se je zelo povečal in predlagal postavitev ustrezne prometne signalizacije. 
 
Ker je bil dnevni red izčrpan, je županja sejo zaključila ob 20.50 

 
Seja je posneta z diktafonom in shranjena  na spominskem mediju, ki se hrani v upravi Občine Črenšovci. 
 
Zapisala:                  Sejo vodila: 
Jožica CIGAN                                                 Vera MARKOJA, županja 
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